

2020 年春季学期第二阶段（5-6 月）网络汉语课程
缴费通知

Notice on Tuition Payment for Online Chinese Courses
2020 Spring Semester Phase II (May-June)

各位同学：

Dear Students,

感谢大家选择 2020 年春季学期网络汉语课程，欢迎大家对我们的网络汉语课程提出建议！

Thank you for your attending our online Chinese courses for the 2020 Spring Semester and your suggestions to the program are welcome.

2020 年春季学期第二阶段（5-6 月）网络汉语课程的收费标准为 3000 元人民币 / 人。请在 4 月 15 日 - 4 月 30 日期间，登录网址 <http://www.payment.fudan.edu.cn>，完成缴费。凡缴费者即视为已经注册。完成本阶段课程者，我们将发给“学习证明书”和成绩单。

The second phase (May-June) of this online program will charge 3000 RMB per student. Please log in to the website: <http://www.payment.fudan.edu.cn> to complete your payment during April 15 – 30. Those who have finished the payment will be regarded as our registered students. We will issue *study certificates* to students upon their completion of courses in this phase.

对于已经缴纳本学期学费的学生，我们将根据学生选择第一阶段和第二阶段网课的具体情况退还差价。

To students who have already paid for this entire semester, we will return the balance according to the actual courses you select in this program.

复旦大学国际文化交流学院
International Cultural and Exchange School
Fudan University

2020 年 4 月 14 日
April 14, 2020